

COLLÈGE UNIVERSITAIRE GLENDON COLLEGE

CONSEIL DE LA FACULTÉ / FACULTY COUNCIL

Minutes of the Faculty Council meeting held on Friday, December 14, 2012 at 1:30 p.m. in the Senate Chamber, York Hall, Glendon. This meeting of Council was attended by the following members:

J. Alcock
S. Clamageran
C. Clark-Kazak
I. Djordjevic
G. Ewen
R. Furguele
F. Garon
V. Hildebrand
J. Kowal
W. Maas (Acting Chair)
J. Martel
G. McGillivray

K. McRoberts
V. Monty
T. Moore
B. Morgan
D. Olin
S. Paradis
M. Peguret
J. Rivest
S. Rosiensi-Pellerin
S. Schoenfeld
D. Spring

F. Kay
M. Romulus-Lisanti
E. Ascencio
K. Dejak
M. Felian
C. Ferguson
S. Hukil
A. Mehta
D. Ray
I. Riley
M. Horn

Procès-verbal de la séance du Conseil de la faculté, tenue le vendredi 14 décembre 2012 à 13 h 30 dans la salle du sénat, pavillon York, Glendon. Les membres suivants étaient présents :

1. Chair's Remarks

The meeting began at 1:40 p.m.

W. Maas welcomed members of Council and conveyed regrets from I. Roberge and F. Mougeon who could not be present. He wished everyone (in advance) happy holidays.

2. Minutes of the previous meeting

▪ October 26, 2012

The minutes were approved.

3. Matters arising from the minutes

There were no matters arising.

4. Inquiries and Communications

▪ Principal's Remarks

The Principal reported on the steady student enrolments and the success of the Fall Campus

1. Remarques du président

La séance commence à 13 h 40.

W. Maas souhaite la bienvenue à tous les membres et présente les regrets de I. Roberge et de F. Mougeon qui ne peuvent être présents. Il souhaite à tous (à l'avance) de joyeuses fêtes.

2. Procès-verbal de la séance précédente

▪ 26 octobre 2012

Le procès-verbal est approuvé.

3. Questions dérivant du procès-verbal

Il n'y en a aucune.

4. Communications et questions diverses

▪ Remarques du Principal

Le Principal fait un rapport sur la stabilité des inscriptions et le succès de la Journée portes ouvertes d'automne avec la participation de plus

Open House attended by over 1,000 students. He also noted the two new Tenure-Stream Appointments (Sociology and Translation).

de 1000 étudiants. Il note aussi l'engagement de deux nouveaux professeurs permanents (Sociologie et Traduction).

5. Reports from Standing Committees

(a) **CASTL**

M. Peguret presented the following:

- Changes to Degree Requirements from Business Economics, Economics, English, French Studies, Mathematics, Multidisciplinary Studies, MDS - Environmental and Health Studies, Psychology, Sociology, School of Gender, Sexuality and Women's Studies, and School of Translation – they were all **approved**.
- Changes to Undergraduate Degree Structure at Glendon – it was **approved**.

(b) **Curriculum Committee**

S. Paradis of the Curriculum Committee presented the following submissions and they were all **approved**.

- Canadian Studies, Economics, English, French Studies, History, Mathematics, Multidisciplinary Studies, Philosophy, and Sociology.

6. New Business

There was none.

7. Adjournment

The meeting was adjourned at 2:40 p.m.

5. Rapports des comités permanents

(a) **CNAP**

M. Peguret présente :

- Changements aux exigences des programmes de : Économie et commerce, Économie, Anglais, Études françaises, Mathématiques, Études pluridisciplinaires, EP - Études de l'environnement et de la santé, Psychologie, Sociologie, L'École d'études des femmes, de genre et de la sexualité, et École de traduction – ils sont tous **approuvés**.
- Changement à la structure du diplôme du premier cycle de Glendon – il est **approuvé**.

(b) **Comité des programmes**

S. Paradis, du comité des programmes présente les soumissions suivantes et elles sont toutes **approuvées**.

- Études canadiennes, Économie, Anglais, Études françaises, Histoire, Mathématiques, Études pluridisciplinaires, Philosophie et Sociologie.

6. Affaires nouvelles

Il n'y en a pas.

7. Levée de la séance

La séance est levée à 14 h 40.